
Hei,
 
Vi heller mot alternativ C, eventuelt en kombinasjon av A og C. På sideveggen tror vi for så vidt at et større
glassfelt i «vindearken» kan fungere visuelt, men på gavlen er vi særlig skeptisk til store glassfelt med
utradisjonell form. Vi vil anbefale at en her bruker vinduer med rektangulært/kvadratisk format, med en eller
annen form for inndeling av glassflaten. Det vil i større grad harmonere med karakteren av sjøbodmiljøet – så
kan «vår tid» heller komme til uttrykk i proporsjoner og detaljering.
 
Venleg helsing

Erlend Hofstad
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kulturminnevern og museum

Tlf: 55 37 80 24 
www.hordaland.no

 
Fra: Knut Wiborg [mailto:knut@wiberg.no] 
Sendt: 9. oktober 2014 15:52
Til: Takvam, Tone M.; Erlend Hofstad
Kopi: Kenneth Vågenes
Emne: SV: SANDVIKSBODER 21 - FORSLAG TIL PÅBYGG
 
Hei,
 
Takk for tilbakemelding. Vi vil se på fargebruk på forslag A for å skille bodene fra hverandre. Vi ber også om
tilbakemelding fra Erlend Hofstad.
 
Med vennlig hilsen
 

 
 Knut Wiborg
 
 tlf      55 32 39 50
mob  90 60 41 83
knut@wiberg.no
 
Fra: Takvam, Tone M. [mailto:Tone.Takvam@bergen.kommune.no] 
Sendt: 9. oktober 2014 15:37
Til: Knut Wiborg; 'Erlend Hofstad (Erlend.Hofstad@hfk.no)'
Kopi: Kenneth Vågenes
Emne: SV: SANDVIKSBODER 21 - FORSLAG TIL PÅBYGG
 
Hei
Etter vår vurdering er forslag A det beste, og som  viser tydeligst at  boden er av nyere dato.
Vi foreslå at dere også gjennom fargebruk skiller bodene fra hverandre.
 
Mvhco
 
 
Tone M. Takvam



Rådgiver
Byrådsavdeling for byutvikling, klima og miljø
Byantikvaren
 
Domkirkegaten 6a
55 56 65 08 / 55 56 63 70
 
tone.takvam@bergen.kommune.no
 
 
 
Fra: Knut Wiborg [mailto:knut@wiberg.no] 
Sendt: 7. oktober 2014 09:33
Til: Takvam, Tone M.; 'Erlend Hofstad (Erlend.Hofstad@hfk.no)'
Kopi: Kenneth Vågenes
Emne: SANDVIKSBODER 21 - FORSLAG TIL PÅBYGG
 
SANDVIKSBODER 21 - FORSLAG TIL PÅBYGG
 
Hei,
 
Jeg viser til tidligere kontakt og befaring. Som avtalt har vi utarbeidet forslag til påbygg på den delen av
Sandviksboder 21 som vender mot veien. Påbygget er lavere enn hoveddelen av boden bak, slik at det blir et tydelig
skille mellom gammelt og nytt. I 1. etasje er det forbindelse mellom de to delene. I 2. etasje brukes en av
vindusåpningene som gjennomgang. Dette ble det også ble snakket om på møtet 07.08.14. Kopi av referat fra dette
møtet er sendt ut tidligere, men jeg legger ved en kopi i denne e-posten.
 
Det ble avtalt at påbygget/ombyggingen burde gis et “diskre” moderne preg. Jeg legger ved et par forslag, som vi har
utarbeidet. I 1. etasje er porten mot gaten redusert i størrelse og kledd med stående bord. Dette harmonerer mye mer
med resten av boden enn den store garasjeporten som er der i dag. Vi har også tatt med en vindeark slik at det blir
mulig å heise opp varer til lager/kontor-delen i 2. etg. På den ene løsningen er arken vist med glassfront og i den andre
er det tatt med tett dør. For å gi ekstra lys i 2. etasje, er det også tatt med et par Veluxvinduer i takflaten. Det ser vi er
gjort på flere andre boder. Dette gjelder også bruk av glass i vindearker. Det er også to forslag til gavl mot gaten. For
å passe til resten av boden er det brukt tak med samme takvinkel, takstein og malt trekledning. Forslag A er mest
moderne og forslag C er mer tilpasset. Det bør være elementer som viser at dette ikke er en ren kopi av gamle boder.
Jeg legger også med et fotografi som viser bruk av glas i gamle boder.
 
Vi ber om tilbakemelding på disse to forslagene for å kunne komme frem til en endelig løsning som vi kan brukes til
rammesøknad.
 
Med vennlig hilsen
 

 
 Knut Wiborg
 
 tlf      55 32 39 50
mob  90 60 41 83
knut@wiberg.no
 


